
Referat styremøte i OTO onsdag 7. juni 2023, kl. 19.00 hos Terje. 

 

Tilstede: Jannicke, Gløer, Børre, Roar og Terje. 

 

Forfall: Stig – Vara kan møte hvis ønske. 

 

Saksliste: 

 

1. Referat forrige styremøte. 

 Ingen kommentarer, ok. 

 

2.   Info fra komiteer, økonomi, aktiviteter til nå og fremover. 

 - Roar (Løp/Tur-O.) 

  Løp ok har oversikt. Tur O Bra! 

  Stafetter – Jukola ok, 25 manna tregt, KM stafett 

 - Gløer (Økonomi) 

  Prosjekt rekrutt ok. Sparebankstiftelsen. Stolpejakt 

 - Børre (Kart, VDG) 

  Klarlegging av forhold med bruk Skrim 

  Oppdatere kart, samarbeide med Jacob. 

 - Jannicke (Sport) 

  Ok med flytting av starttid med treningsløp, vellykket. 

  Klubbmesterskap første treningsløp etter ferien, mangler arrangør. 

  Sommertrening, løyper. 

 - Stig (Rekrutt, stolpejakt) 

  Stig syk. 

  Rekrutt har gått sin gang på treningsløpene. 

Deltatt på diverse tilstelninger med presentasjon av O idretten med egne løyper 

og informasjon. 

 

3. Innkommet post / innmeldte saker 

 Ingen 

4. Aktiviteter inn i fremtiden (kart og løp) (-5år), Økonomi med dette? 

 Tur-O jobber med kartplan, ønske om terreng 3 år fremover. 

 Stolpejakt og fremtiden drøftes! 

Løp inn i fremtiden, SG -26, Veteran msk. -26, Tradisjons løp – Blåbærløp på høsten,    

Skrim. Fremtidige løp/aktiviteter presenteres på medlemsmøte til høsten. 

5. Annet 

- Sommeravslutning 15. juni. 

 Gjennomføres om tidligere Anne-Berit planlegger. Terje har løyper. Jannicke har   

sekretariat. 

- NOF og Norsk Friluftsliv på Eidene, torsdag 8. juni 

 Avlyst på grunn av liten deltagelse. OTO skulle være tilstede med brosjyre. 

- Færderfestivalen, søndag 11. juni 

 Anne-Berit, Anders og Terje stiller. Brosjyre og løype i Gunnarsbøparke. 

- Brosjyre OTO – «Hvem er vi/klubben» 

 Stig jobber med denne. 

- Litt om jubileet! 

 Grei fremdrift, mere trykk etter ferien. 

 



- Materiell, søknad gavemidler, gjennomgang av hva vi trenger. (Materialforvalter) 

Det er fremmet behov fra materialforvalter og Jannicke. Vi prøver å sette sammen en 

søknad til sparebankstiftelsen. (Gløer) 

  

5. Årets aktiviteter og arrangement. 

- Jeg ønsket å få laget en tids/aktivitetsplan – årshjul for OTO. Dette kan vi gjøre i forbindelse 

med budsjett for nytt år. 

 

 

8. Neste styremøte er hos Børre, onsdag den 30.8.2023, kl. 19.00. 

 

Terje Rasmussen 

24.07.2023.  

Referent 

 

 

 


